
Oświadczenie złożone 
przez senatora Waldemara Kraskę 

Oświadczenie skierowane do ministra finansów Jana Vincenta-Rostowskiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

Radni miasta Ostrołęka zwrócili się do mojego biura senatorskiego z prośbą o podjęcie 
inicjatywy dotyczącej nowelizacji ustawy o podatku dochodowym od osób fizycznych. 
Wymieniona inicjatywa zakłada poszerzenie zakresu zwolnień świadczeń z zakładowego 
funduszu świadczeń socjalnych lub funduszu związków zawodowych poprzez wyłączenie 
z opodatkowania podatkiem dochodowym bonów, talonów i innych kwitów upoważniających do 
wymienienia ich na towary i usługi. Zgodnie z ustawą o zakładowym funduszu świadczeń 
socjalnych z dnia 4 marca 1994 r. bony wspomagają osoby znajdujące się w trudnych 
sytuacjach życiowych i materialnych. 

Zwracam się do Pana Ministra z zapytaniem, czy prowadzone są w tej chwili w Ministerstwie 
Finansów prace mające na celu poszerzenie zakresu zwolnień z opodatkowania podatkiem 
dochodowym wymienionych świadczeń. Jeżeli takie prace nie są prowadzone, to wnoszę 
o zainteresowanie się tą sprawą i podjęcie konkretnych działań. 

Z poważaniem 
Waldemar Kraska 
senator RP 
 


